
Marek Duklanowski 
Radny Rady Miasta Szczecin 
 

Szczecin, 4 grudnia 2017 r. 

 

 

 

 

 

Szanowny Pan 

Piotr Krzystek 

Prezydent Miasta Szczecin 

 

Zapytanie 

 

Dot. niewłaściwego oznakowania przejść dla pieszych w ciągu ul. Modrej 

 

W ciągu ul. Modrej wyznaczone zostały przejścia dla pieszych. W miesiącach jesiennych i 

zimowych przekraczanie przez pieszych jezdni jest wyjątkowo trudne, bo w ciągu popołudnia jest 

ciemno, a natężenie ruchu pieszych wysokie. Brak odpowiedniego oznaczenia przejść dla pieszych 

obniża poziom bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu. 

Na chwilę obecną co najmniej dwa przejścia dla pieszych nie mają praktycznie wyznaczonej 

„zebry” (znak P-10) na jezdni - przy skrzyżowaniu z ul. Księżnej Jolanty i przy przystanku 

autobusowym „Modra”. Dodatkowo na jednym z nich (przy przystanku „Modra”) znak pionowy D-6 

stoi daleko od jezdni ograniczając możliwość jego zaobserwowania przez kierowcę, ponieważ stoi on 

w otoczeniu szyldów reklamowych i częściowo jest przez nie zasłonięty. 

 



 

 

 
W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Kiedy oznakowanie poziome zostanie poprawione? (przy czym proszę nie pisać, że wystarczy 

oznakowanie pionowe, a poziome będzie naniesione wiosną, bo to nie pomaga w 

bezpieczeństwie pieszych) 

2) Kiedy znak pionowy D-6 zostanie ustawiony w pobliżu krawędzi jezdni, by był lepiej widoczny 

dla kierowców? 
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